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Utvärdering styrelsens marsmöte 2012

Underlag och förberedelser 

Underlagen kom när de skulle och gav mig tillräckligt med tid för att sätta mig in i frågorna

Stämmer helt 3 33%
Stämmer delvis 3 33%
Stämmer dåligt 3 33%
Stämmer inte alls 0 0%

Underlagen till mötet var tydliga, lättlästa och gav tillräcklig information

Stämmer helt 4 44%
Stämmer delvis 5 56%
Stämmer dåligt 0 0%
Stämmer inte alls 0 0%

Styrelsen använde vårt forum för konstruktiva diskussioner, vilket underlättade mötet



Stämmer helt 6 67%
Stämmer delvis 3 33%
Stämmer dåligt 0 0%
Stämmer inte alls 0 0%

Reflektioner och kommentarer angående svaren om "Underlag och förberedelser" - förklara gärna 
ditt omdöme!

– Förståeligt att underlag var sena men kanske saknas det en backup-plan för när 
styrelsesekreteraren är sjuk? Jättebra att flera i styrelsen var väldigt aktiva i forum och 
uppmärksammade frågor tidigt!

– De sena underlagen hade sina förklaringar men det blev väldigt stressigt. 

– Diskussionen kring vägvalen bör vi lära oss av - detta borde hanterats på ett mer systematiskt sätt 
från början och SG3 och styrelsen borde diskuterat formerna för styrelsens inblandning. 

– Att underlagen blev sena var verkligen olyckligt. Samtidigt svårt att undvika när många blir sjuka 
samtidigt. 

Under mötet 

Föredragningarna av underlagen var tydliga och bra

Stämmer helt 6 67%
Stämmer delvis 3 33%
Stämmer dåligt 0 0%
Stämmer inte alls 0 0%

Underlagen och föredragningarna gav styrelsen relevant och tillräcklig information för att fatta bra och 
välinformerade beslut



Stämmer helt 4 44%
Stämmer delvis 5 56%
Stämmer dåligt 0 0%
Stämmer inte alls 0 0%

Vi gick till beslut efter relevanta och lagom långa diskussioner

Stämmer helt 4 44%
Stämmer delvis 5 56%
Stämmer dåligt 0 0%
Stämmer inte alls 0 0%

Mötet var bra upplagt avseende fördelning av tid och innehåll

Stämmer helt 5 56%
Stämmer delvis 4 44%
Stämmer dåligt 0 0%
Stämmer inte alls 0 0%

Alla styrelsens ledamöter bidrog till diskussionen och hjälpte oss att komma i mål



Stämmer helt 6 67%
Stämmer delvis 3 33%
Stämmer dåligt 0 0%
Stämmer inte alls 0 0%

Våra mötesordförande var lyhörda och formulerade tydliga beslutsförslag

Stämmer helt 6 67%
Stämmer delvis 3 33%
Stämmer dåligt 0 0%
Stämmer inte alls 0 0%

Jag blev respekterad och de andra i styrelsen lyssnade på mig (även om jag inte nödvändigtvis övertygade 
dem)

Stämmer helt 7 78%
Stämmer delvis 2 22%
Stämmer dåligt 0 0%
Stämmer inte alls 0 0%

Våra diskussioner och beslut höll sig på en strategisk nivå och handlade om rätt saker



Stämmer helt 1 11%
Stämmer delvis 7 78%
Stämmer dåligt 1 11%
Stämmer inte alls 0 0%

Styrelsemötet var inspirerande, spännande och gav mig ny energi

Stämmer helt 5 56%
Stämmer delvis 3 33%
Stämmer dåligt 1 11%
Stämmer inte alls 0 0%

Jag är nöjd med min egen insats under mötet

Stämmer helt 3 33%
Stämmer delvis 6 67%
Stämmer dåligt 0 0%
Stämmer inte alls 0 0%

Reflektioner och kommentarer angående svaren om "Under mötet" - förklara gärna ditt omdöme!

– Väldigt bra insatser av alla överlag, inte minst våra ordföranden - det här är ju ett av våra tuffare 
möten. Det är en svår avvägning men jag kan tycka att det är lite opraktiskt att ibland ha ganska 
detaljfokuserade diskussioner om motioner i helgrupp. Hela vägvalsdiskussionskonceptet är ju lite 
nytt men jag tycker att det fungerade bättre överlag den här gången. 



– Mötet kändes lugnare än vissa tidigare möten. Vi gjorde ett väldigt bra jobb kring alla 
årsmötesfrågor. Finns mer att göra vad gäller samsyn kring vägvalsfrågor. 

– Alla var bra pålästa till mötet. Kändes som dagordningen var bra planerad, vi kom i mål bra trots 
många stora och svåra frågor. 

– Möjligen blev det lite väl många byten av tider för punkterna. Det blev till slut nästan förvirrat. 

Kommentarer om praktiska arrangemang: möteslokal, mat, social samvaro etc.

– Restaurangen var trevlig men vegomaten var rätt tråkig - "kaninmat" som någon uttryckte det.

– Behåll cateringfirman men helst inte paj

– Mötena är så mycket lättare nu i den bättre möteslokalen. Maten god och bra.

– Synd att man inte hann prata med fonden så mycket. Kanske borde vi tagit med dem ut på middag 
också? 

Kommentarer om ditt boende och din resa.

– Allting fungerade bra, som vanligt

– ParkInn alltid bra och trevliga.
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